
Behoort bij punt 2 van de agenda voor de raadsvergadering van 14 december 2009

Vragenronde van raadsleden zoals geregeld in art. 39 Reglement van Orde

ABC

Verkeerssituatie rondom de Jumbo aan de Lavendel
Vraag 1
Is het college eveneens van mening dat ter plaatse sprake is van een verkeersgevaarlijke situatie en 
een zeer slechte doorstroming van het verkeer?
Vraag 2
Is het de bedoeling om de parkeerroute, zoals bovenstaand beschreven, een permanent karakter te 
geven en waarbij deze dus doodloopt op de Marjolein?
Vraag 3
Bent u bereid om de ontstane verkeerssituatie nader te onderzoeken en de weginrichting aan te 
passen zodanig dat er sprake is van een verkeersveilige situatie en een goede doorstroming van het 
verkeer?
Vraag 4
Aan de andere zijde van de ingang en parkeerterrein van de Jumbo worden enkele middenstanders 
en dienstverleners gevestigd. Worden aan die zijde t.b.v. bezoekers aan hen parkeervoorzieningen 
aangelegd, zodat bezoekers niet gehinderd worden door de gevaarlijke situatie aan de Jumbozijde? 
Zo niet, overweegt u dan een aantal parkeerplaatsen t.b.v. kort parkeren aan te leggen?

Communicatie over komst nieuwe winkel in de wijk Valuwe wegens vertrek Jumbo
Vraag 1
Zijn de bewoners van de Valuwe geïnformeerd inzake de gemaakte afspraken met Jumbo en worden 
zij over de voortgang op de hoogte gehouden?
Vraag 2
Kunt u ons informeren over de voortgang en de tijdsperiode waarbinnen een nieuwe ondernemer zich 
ter plaatse zal gaan vestigen?

PLC

Verpaupering Valuwe ten gevolge van vertrek Jumbo uit winkelcentrum
Vraag 1
Is er zicht op de vestiging van een supermarkt in het winkelcentrum de Valuwe? Zo ja, op welke 
termijn. Zo nee, waarom niet en wat denkt het college hieraan te doen?
Vraag 2
Wat gebeurt er in de Valuwe tijdens de impasse tot de komst van een nieuwe supermarkt, aan de 
verpaupering die in alle hevigheid toeslaat?

PvdA

De winkelvoorziening in de Valuwe
Vraag 1
Wat is de stand van zaken m.b.t. een nieuwe supermarkt in de Valuwe?
Vraag 2
Indien er geen ontwikkelingen zijn: hoe gaat u in dat geval de Jumbo-organisatie aan haar 
contractuele afspraken houden?

PLC



Graafschap 40
De leef- en woonomgeving aan en rondom de Graafschap staat onder druk door onrechtmatig gebruik 
van het perceel aan de Graafschap 40 door de eigenaar/gebruiker.
Vraag 1
Wat en wanneer gaat uw college besluiten hier iets aan te doen?
Vraag 2
Welke overwegingen en belangenafwegingen liggen hier aan ten grondslag en hoe verhouden deze 
zich tot de overwegingen en afwegingen in 2006 en de toenmalige uitspraak van de rechtbank van 
Den Bosch van 21 september 2006?
Vraag 3
Bent u bereid een voor beroep vatbare beslissing hierover aan de belanghebbenden voor te leggen 
zodat opnieuw rechterlijke toetsing kan plaatsvinden en zodat de omwonenden als belanghebbenden 
(en de gemeente, als algemeen belanghebbende) hun recht kunnen laten gelden? 

D66

Straatverlichting aan de Schans
De bewoners van de Schans in Haps zijn al 3 weken verstoken van straatverlichting. Er is een begin 
gemaakt met het plaatsen van de definitieve verlichting, maar die is nog steeds niet afgerond. 
Intussen is ook de noodvoorziening uitgevallen. 
Vraag: Wanneer wordt dit probleem opgelost en door wie?


